
Title (en)
Saddle tree with head iron

Title (de)
Sattelbaum mit Kopfeisen

Title (fr)
Arçon de selle doté d'une arcade

Publication
EP 2159187 A1 20100303 (DE)

Application
EP 08015331 A 20080829

Priority
EP 08015331 A 20080829

Abstract (en)
The saddle tree (1) has a supporting side for supporting on a rear side of a riding or pack animal. An upper side is provided opposite to the
supporting side. A chamber bulge unit (3) is provided for formation of a chamber width of the saddle. A head iron (41) is provided for the stabilization
of the chamber bulge unit, which runs transverse to the length of the saddle tree along the chamber bulge unit. The head iron is arranged at the
upper side, and riveted with the saddle tree. An additional head iron is arranged at the supporting side. An air cushion is held in a chamber. An
independent claim is also included for a saddle with a support.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Sattelbaum (1) mit einer Auflageseite zur Auflage auf den Rücken eines Reit- oder Packtieres und einer der Auflageseite
abgewandten Oberseite. Ferner weist der Sattelbaum eine Kammerwölbung (3) zur Ausbildung der Kammerweite des Sattels und ein Kopfeisen (41)
zur Stabilisierung der Kammerwölbung (3) auf. Das Kopfeisen (41) verläuft quer zur Länge des Sattelbaums (1) entlang der Kammerwölbung (3) und
ist an der Oberseite derselben angeordnet. Weiter betrifft die Erfindung auch einen Sattel mit einem solchen Sattelbaum (1).
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